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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Kereki Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. október 12.  napján, Kereki, 

Petőfi Sándor u. 64. szám alatti önkormányzati hivatalban tartott  nyilvános testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: Csicsai László Viktor polgármester, Sas Attila alpolgármester, Andók Károly, Dienes 

Virág képviselők, Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezető, Balogh Gábor Techno-Tel 

Kft. képviseletében,  Magyar Szilvia főtanácsos a jegyző megbízásából.  

 

Igazoltan távol maradt: Balogh Gyuláné képviselő 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Köszönti az ülésre megjelent képviselőket, meghívottakat.  

Megállapítja, hogy az 5 tagú képviselő-testületből 4 fő jelen van, a testület határozatképes, az ülést 

megnyitja. Ismerteti az ülés napirendjét.  Javasolja, hogy a 6. pontot, az Ikarus autóbusz és fűnyíró 

traktor hasznosításának kérdését vegyék le a napirendről, mivel a napirend felvételét kérő  Balogh 

Gyuláné képviselő asszony az ülésre nem tudott eljönni. Célszerű akkor tárgyalni, amikor jelen van a 

képviselő asszony. Az ülésre meghívott vendégük Balogh Gábor ügyvezető úr, a Techno-Tel Kft.  

képviseletében, köszönti őt. Javasolja, hogy a WIFI4EU internet hálózat kiépítésének ügyét az 1. 

pontban tárgyalják. Aki az elhangzott módosításokkal a napirend tárgyalását elfogadja, kéri, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy  képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2020. (X.12.) Kt. határozata 

A Képviselő-testület a 2020. október 12. nyilvános ülésen az alábbi napirendet tárgyalja: 

1.) WIFI4EU internet  hálózat kiépítésére érkezett árajánlatok bírálata 

2.) 2020. évi költségvetési rendelet módosítása 

3.) Gazdasági program elfogadása 

4.) Kereki 6505 sz. főútról kialakítandó útcsatlakozás kiépítéséhez érkezett 

árajánlatok bírálata 

5.) Orvosi rendelő felújítás - projektmenedzseri árajánlatok bírálata 

Felelős: Csicsai László Viktor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA 

 

1.) WIFI hálózat kiépítésére érkezett árajánlatok bírálata 

Előadó: Csicsai László Viktor polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: A Wifi hálózat kiépítésére érkezett árajánlatok beérkeztek. Balogh 

Gábor ügyvezető urat a  Techno-Tel Kft. képviseletében  személyesen ismerhetitek, mivel a cége jelen 

van a településen, ők vásárolták meg a kistérségi hálózat-rendszert.  Az ajánlatkérések megtörtének. 

Gyakorlatilag annyit kell tudni, hogy az Európai  Unió 15 ezer eurot ad erre a projektre. Ha így 

nézzük, akkor kicsit érdekes ajánlatot adott az egyik ajánlattevő,  mert árfolyamokat adott meg, ez 

azért is érdekes, mert ha  ő benyújtja a vouchert, akkor ő is 15 ezer eurot fog kapni, szemben azzal, 

mint ami az ajánlattételében szerepel. Elmondja még, hogy összességében a legkedvezőbb ajánlatot 

kell kiválasztaniuk, az európai unió minden esetben 15 ezer eurot ad a vállalkozónak a rendszer 

kiépítésére. Tehát szakmailag és összességében  a legkedvezőbb ajánlatot kell elfogadniuk, ez pedig az 

optikai rendszer kiépítése miatt  is  a Techno-Tel Kft. ajánlata.  Mivel szakmailag nem járatos ebben, 

átadja a  szót Balogh Gábor ügyvezető úrnak. 
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Balogh Gábor ügyvezető: Nagyon szépen köszönöm a polgármester úrnak a meghívást, és én is  

köszöntöm a megjelenteket. Ahogy a polgármester úr elmondta a felvezetőjében, az Európai Uniós 

WIFI4EU egy elég egyedi konstrukció, de azt gondolom, a települések számára egy nagyon kedvező, 

mivel 100  %-os támogatási  intenzitást határoz meg, illetve tesz lehetővé. Gyakorlatilag, annyit mond 

ki ez a pályázat, hogy 15 ezer eurot nyer az adott település, és Kerekinek volt egy ilyen sikeres 

pályázata, 15 ezer eurót nyertek. Nem készpénzben nyerték, ez egy voucher. Az önkormányzatnak 

ebben nem lesz pénzügyi tranzakciója, úgy fog működni ez a pályázat, hogy ha ezt bárki is 

megvalósítja, és készre jelenti, akkor az önkormányzat képviselője,  aki a pályázatban regisztrálva lett, 

jelen esetben a polgármester úr, leigazolja, hogy a teljesítés megfelelő volt és a brüsszeliek közvetlenül 

a telepítő vállalkozásnak utalják a pénzt. Gyakorlatilag az önkormányzat egyfajta vouchert utalványoz 

csak ennek kapcsán, nem vesz részt a készpénzforgalomban. Ez azért is jó, mert valóban mentesülünk 

a forint-euró árfolyam váltástól.  Olyan szinten mozog az euro-forint árfolyam, hogy ha ma valaki 

elkezd egy projektet, pár hét múlva már  más árfolyam lesz.  Előnye még, 100 % -os támogatású, 

másrészt, hogy az ÁFA is finanszírozható, az önkormányzatnak még az áfát sem kell hozzátennie. Ha 

optimalizálva van a műszaki tartalom, azt jelenti, 13.000 euro körüli nettó beruházás valósítható meg 

és az áfa is fizethető a pályázatból. Az önkormányzatnak egy fillért nem kell hozzátennie, az 

önkormányzat kockázata ilyen értelemben nulla. Van  viszont egy hátulütője a dolognak, hogy van egy 

három éves kötelező fenntartási időszaka ennek a pályázatnak, amikor a nyertes pályázónak azt kell 

vállalnia, hogy ezekhez a  wifi pontokhoz az internet szolgáltatást három éven keresztül gyakorlatilag 

a saját internethozzáféréséről,  a saját költségére biztosítja. És itt tud lenni a mi ajánlatunk egy  nagyon 

erős ajánlat az összes többi szolgáltatóhoz képest, hisz ahogy a polgármester úr mondta, pár hónappal 

ezelőtt  megvásároltuk a földvár kistérségi hálózatot,  és nyilván - vagy ezelőtt is volt egyfajta 

tulajdonosi szemlélet itt a  hálózatnál - , de  gyakorlatilag most mint egy szakmai tulajdonos, azt 

gondoljuk, hogy ennek hálózatnak, annak  a szakmai kihasználtságát minél magasabb szinten kellene 

emelnünk,  és ez egy olyan módja a hálózat kihasználtságának a növelésének, ami egy nyertes-nyertes 

játszma,  az önkormányzatok és a szolgáltató is nyer ezen a dolgon. Arról szólna az ajánlatunk, hogy 

gyakorlatilag 3 évig kvázi minden költség nélkül biztosítanánk az internetszolgáltatás,  az 

internetelérést ezeknek a Wifi AP-éknak.   Ha ez így nem lenne elég, hiszen az internet egyébként is itt 

van, az optikai hálózat itt van, gyakorlatilag az önkormányzatnak van is szerződése a szolgáltatásra, 

lényeg, hogy  a Wifi4EU kapcsán mi vállaljuk, hogy megemeljük ennek a sávszélességét  150 

megabitre-, vagy 350 megabitre, amennyi  kell,    betoljuk a hálózatba és ezáltal összes AP 

hozzáférhetővé válik. Ilyen alapon műszakilag elég komoly sávszélességű szolgáltatáshoz jutnak, és 

amint lejár a három éves fenntartási időszak, ezek az eszközök még akkor is korszerűek lesznek. Mert 

mi olyan eszközöket fogunk ide hozni, pl. mint a fesztivál wifi, meg hasonlók, onnantól gyakorlatilag 

az önkormányzat át is helyezheti máshová, de elég jól ki lett találva, hova legyenek ezek  felszerelve. 

Olyan helyeken van definiálva, ami igazán a közösségi igénynek megfelel. A fesztivál wifi azért 

érdekes, mert vannak buszmegállók, ami tipikusan jó hely, pl. a diák meg tudja nézni az interneten 

amit szeretne, egy buszmegállóban 5-10 embernél több  nem igen szokott tartózkodni, ide kisebb wifi 

AP is  megfelelő, nyilván a sávszélesség meglesz. Egy sportlétesítményen, egy olyan 

fesztiválhelyszínen, pl. falunapon ahol több 100 ember is megjelenhet, oda nem mindegy, milyen wifi 

AP-kat tesz le valaki. Ha a normál háztartási wifi AP-kat telepítenénk, akkor az 10 felhasználó után 

megadná magát. A nagyteljesítményű wifi AP-kat nagy rendezvényekhez telepítünk, erre fejlesztették 

ki az ún. fesztivál wifiket. Nagyon erős processzorral,  memóriával rendelkeznek, képes 200 

konkurens user adatait is egyszerre kezelni. Mi ilyeneket terveztünk pl. a sporttelepre, azokra, ahol 

nagyobb létszámú közönség lenne várható. Technikailag úgy néz ki, ha letelepítjük a rendszert, mi 

kiállítjuk erre a számlát az önkormányzat nevére, a fizetési feltételeknél bent lesz, hogy 

pénzmozgással nem jár, vouchert utalványoz az önkormányzat. Az önkormányzat aktiválhatja ezeket 

az eszközöket, mint önkormányzati eszközök, ezek az önkormányzat tulajdonába fognak kerülni és 

három év után azt csinál vele az önkormányzat amit akar.  

Lehet tovább üzemeltetni ugyanitt, vagy bárhol máshol. De három évig ugyanazon a helyen kell 

üzemeltetni és úgy, ahogy ezt a pályázat előírja.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Természetesen a hároméves technikai üzemeltetést a pályázat 

tartalmazza. 
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Balogh Gábor ügyvezető: Példaként Ádánd önkormányzatát hozza fel, ahol ők készítették el a hálózat 

kiépítését és jelenleg üzemeltetik. Viharkárban tönkre ment egy eszköz, gyakorlatilag ezt cseréltük,   

mindenféle költség nélkül.  Tehát a szakmai üzemeltetését is vállaljuk ennek a rendszernek, a 

szándékos rongálás természetesen más kategória. Véletlen meghibásodás, pl. villamcsapás, az belefér, 

abból nem fogunk ügyet csinálni, ki fogjuk cserélni az eszközöket.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Ismerteti a 10 helyszínt. Olyan helyszíneket választottunk, ahol 

sok ember fordul meg.  

 

Dienes Virág képviselő: A helyszíneket olvasták az előterjesztésben. 

 

Balogh Gábor ügyvezető: A műszaki paramétereket ismerteti a telepíteni kívánt  helyszíneken.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Úgy gondolja a helyi lakosok számára is egy értelmezhető és 

megfelelő sávszélességű internetet biztosítanak, másrészt a megállókban, kirándulóhelyeken a turisták, 

a kirándulók is internethez jutnak ingyenesen.  

 

Balogh Gábor ügyvezető: Elmondja még, hogy a wifi AP-k alapvetően villanyoszlopokra lesznek 

felszerelve. Ezek alkalmasak lesznek később arra is, hogy ha térfigyelő kamerákat elhelyezünk ezeken 

az oszlopokon, a térfigyelő kamerarendszer jeleit ezen az átviteli hálózaton be lehet hozni, át lehet 

küldeni pl. a központba vagy a siófoki rendőrkapitányságra. A lényeg, hogy a  későbbiekben 

lényegesen olcsóbban lehet térfigyelő kamerarendszert kiépíteni a településen. Az átvitel technikát 

nem kell hozzá megcsinálni. Gyakorlatilag egy kameraárban megáll ez a projekt, ami nem mindegy.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Igen, részben a  pusztai rendszer kiépítetlensége miatt nem tudtak 

gondolkodni a WIFI AP pontok kihelyezésére ezen a helyen.  Még egyszer ismerteti a helyszíneket.  

Kérdés, hozzászólás?  

 

Andók Károly képviselő: A Dózsa György utca és a Vár utca lefedettségét kérdezi, megint ki fog 

maradni? 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Sajnos annak idején kimaradt a fejlesztésből. Szerették volna, 

hogy bekerüljön, de technikailag nem lehetett megvalósítani.  

 

Sas Attila képviselő: Egy új vezeték kiépítése mennyibe kerülne? 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Nem tudja megmondani.  

 

Balogh Gábor ügyvezető: Meg kell ezeket nézni, részünkről megvan a nyitottság erre vonatkozóan. 

Amint pénzügyileg egyenesbe áll a cég, le fognak ülni az összes önkormányzattal a fejlesztéseket 

átbeszélni. A cél az, hogy a fejlesztési folyamat elinduljon. Folyamatosan figyelik a pályázatokat. Az 

az érdek, hogy a fejlesztési folyamat elinduljon, ne legyen hátrányos helyzetben senki.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Úgy gondolja, hogy a településen működő optikai rendszer 

tulajdonosával meg fogják tudni ezt oldani. Elmondja, hogy a rendszer kiépítéséhez rendelkezni kellett 

a pályázatban előírt feltételekkel.  

 

Dienes Virág Borbála képviselő: Amennyiben a Techno-Tel  lesz az üzemeltető, ki fogják tudni vinni a 

pusztára is ezt a Wifi pontot előbb vagy utóbb? Vagy az önkormányzatnak lesz  ez többletköltsége?  

 

Balogh Gábor ügyvezető: Válasszák szét a Wifi4EU pályázatottól. Nézzük meg, mi a konkrét hely, az 

adottság. Siófok környéki településeket hozza fel példaként, hogy pl. járdaépítéskor jelez az 

önkormányzat, így a járdaépítés előtt be tudják tenni kábelt. Gyakorlatilag az építés viszi el a 

költségek nagy részét, de a példaként felhozott esetben ez a költség megspórolható. Ha találunk olyan 

önkormányzati partnerséget, amik a költségeket csökkentik, akkor mi minden törvényes megoldásra 
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partnerek vagyunk. Akár ilyen a járdaépítés, vagy akár a társadalmi munka, mindenféle konstrukcióra 

nyitottak vagyunk. Tudjuk, hogy a lakosság teherviselése alacsony, nem lehet vele megfizettetni a 

hálózat kiépítésének díját. Ezért vadásszuk a pályázatokat, a költséghatékony megoldásokat. Mi ilyen 

típusú partnerséget ajánlunk. 

 

Dienes Virág képviselő: Megkérdezi, hogy a három éves fenntartás után, ha szeretnének a pusztába is 

telepíteni wifi elérési pontot, mennyibe kerülne? 

 

Balogh Gábor ügyvezető: kb. 100-150 ezer forint körül van. 

 

Dienes Virág képviselő: Köszöni a választ. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Amennyiben nincs több kérdés és hozzászólás, javaslom, hogy a 

Wifi4EU pályázatnak megfelelő wifi hálózat kiépítésére érkezett ajánlatok közül,  mint összességében 

legjobb ajánlatot adó Techno-Tel Kft. ajánlatát fogadjuk el. Aki egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy  képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2020. (X.12.) Kt. határozata 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testülete a WIFI4EU pályázatnak megfelelő publikus 

wifi hálózatok kiépítésére kiírt ajánlattételi felhívásra beérkezett ajánlatok közül az 

összességében legkedvezőbb ajánlatot adó Techno-Tel Távközlési és Informatikai, Kivitelező és 

Szolgáltató Kft. (8600 Siófok, Bajcsy-Zs. u. 212.) bruttó 15000 Euro ajánlatát fogadja el. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ajánlattevővel a vállalkozási  

szerződést megkösse.  

Felelős: Csicsai László Viktor  

Határidő: értelem szerint 

 

Balogh Gábor ügyvezető elköszön a képviselőktől és elhagyja az üléstermet. 

 

2.) 2020. évi költségvetési rendelet módosítása 

Előadó: Csicsai László Viktor polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Felkéri Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezetőt az előterjesztés 

ismertetésére. 

 

Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezető: Elmondja, hogy rendhagyó, történelmi esemény a mai 

költségvetés módosítás, mert a költségvetés főösszege 1 005 506 ezer forintra módosul. A lényeg, 

helyretételre került a MÁK közlése szerint, valamint az előirányzatokat átvizsgálva,  a költségvetés 

bevételi kiadási oldala. Két nagyobb tételt emel ki, egyrészt megérkezett a pályázati támogatás a vár 

projekt kapcsán, ennek a bevételi oldalát látjuk, a kiadási oldalát meghatározva felhalmozási oldalba 

került. Elkülönítettünk 6 millió forintot a testület korábbi döntése alapján a működési tartalékból, 

ennek vár projektnek a működtetési költségeire. Ez látható külön kimutatva. Korrigálásra került még a 

tartalékból 2 894 ezer forint. Ami a működésben látható, meddig nyújtózkodhat az önkormányzat, 

1.673 forint maradt a működési tartalékba., a felhalmozásiba 1727 ezer forint. Ez a jelenlegi állapot, 

nyilván az év hátralévő részében módosulni fog a költségvetés a társulás által jóváhagyott labor, 

ügyelet igényelt többletköltsége miatt. A mai ülésen is van egy tétel, ami érinti a költségvetést, azt 

előzetesen nem tudjuk beépíteni. A SZJA helyben maradó részének elvonását követően is tartható az 

idei évi költségvetés. Felhívja a figyelmet, hogy a célzott állami támogatásokat ki kell használni.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: A rendezvények elmaradása miatt jobban oda kell erre figyelni. 
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Elmondja, hogy két rendezvényt azért szeretnének megrendezni. Végig fogják nézni a jogcímeket. Van 

még kérdés, hozzászólás a napirendhez kapcsán? Ha nincs, elfogadásra javaslom a költségvetés 

módosításáról szóló rendelet tervezetet az előterjesztés szerint. Aki elfogadja, kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2020.(X.16.) önkormányzati rendelete 

Kereki Község Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 

1/2020.(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

A kihirdetett rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

3.) Gazdasági program elfogadása 

Előadó: Csicsai László Viktor polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: A Gazdasági programot a  választások után, a Képviselő-testület 

megalakulást követő 6 hónapon belül kell elfogadni.  A tavasszal kihirdetett veszélyhelyzet miatt, nem 

volt lehetőség e jogszabályi kötelezettség betartására.  Az eltelt időben munkamegbeszéléseken, a 

februári közmeghallgatáson elhangzottak azok a tervezett fejlesztések, tervezett célkitűzések, 

amelyeket szeretnénk ebben a ciklusban megvalósítani.   Sajnos az ősz beköszöntével ismét nehéz 

helyzetbe kerültünk, a járványhelyzet felerősödése miatt  közmeghallgatást nem szerettem volna 

összehívni, így maradt a képviselő-testület által véleményezett  tervezet elfogadása. A korábbi ciklus 

gazdasági programját dolgoztuk át, időszerűvé tettük, lényegében a cél ugyanaz, mint 5 évvel ezelőtt,  

az első helyen továbbra is a szennyvízhálózat kiépítésének megvalósítása áll. Kiemelten figyelünk a 

csapadék víz elvezetésére, az árkok, átereszek folyamatos karbantartására. Az önkormányzati 

ingatlanjaink közül a Közösségi Ház 2019.-évben megújult, most az orvosi rendelő felújítására 

nyertünk el támogatást, a felújítást hamarosan kezdjük. Egyedül a volt óvoda épület felújítását nem 

tudtuk megvalósítani, de a pályázatok figyelésével továbbra is próbálunk ehhez pénzt szerezni. A 

szolgálati lakás felújítására pályázatot adtunk be a Magyar Falu Program keretén belül, 10 millió forint 

költségtervezéssel. Reméljük, sikeres lesz. Továbbra is szeretnénk a temetőben levő urnafalat 

felújítani, ahogy erre lehetőség lesz, pályázati forrásból. Tervezzük még a közterületi eszközök 

beszerzését, egy traktor is szeretnénk, reméljük az előttünk álló ciklusban sor fog erre kerülni. A 

háziorvosi praxis végre betöltésre kerülhet,  közös testületi ülésen támogattuk a jelentkező orvost, így 

2021. évben már lesz háziorvos a településen. Kiemeli még a civil szervezetekkel való 

együttműködést, különösen az Együtt Kerekikért Egyesület munkájában vállalt önkormányzati 

szerepet. Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, az előterjesztés szerint elfogadásra javaslom a 

gazdasági program tervet. Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

54/2020. (X.12.) Kt. határozata 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kereki Község Önkormányzatának 2020-

2024. évekre  szóló Gazdasági Programját elfogadja. 

Felelős: Csicsai László Viktor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

4.) Kereki 6505 sz. főútról kialakítandó útcsatlakozás kiépítéséhez érkezett 

árajánlatok bírálata 
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Előadó: Csicsai László Viktor polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: A 6505.számú útról kialakítandó  útcsatlakozás kiépítéséhez 

megkaptátok az árajánlatokat a bontás után. A legjobb árajánlatot az ÖKOBAU Kft.-tól kaptuk. Ennek 

az elfogadására teszek javaslatot. Aki elfogadja, kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy  képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 

Kereki  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  

55/2020. (X.12.) Kt. határozat: 

 

Kereki Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kereki 6505.számú, Kaposvár-Szántód 

összekötő út jobb oldalán az 55+755 km szelvényben megvalósuló telekbejáró kiépítésére 

érkezett árajánlatok  közül a legkedvezőbb ajánlatot adó ÖKOBAU KFT. (8600 Siófok, Vak 

Bottyán u. 38. adószám: 10490086-2-14 ) bruttó 1. 984.502 Ft értékű ajánlatát fogadja el. 

Az építés költségét az önkormányzat a 2020. évi költségvetés tartalékának terhére biztosítja.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ajánlattevővel a vállalkozási 

szerződést megkösse.  

Felelős: Csicsai László Viktor polgármester 

Határidő: értelem szerint. 

 

5.) Orvosi rendelő felújítás - projektmenedzseri árajánlatok bírálata 

Előadó: Csicsai László Viktor polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Végre megérkezett a három árajánlat. Most adtam oda az ülés 

előtt a referensnek. Egy  ajánlat cégtől érkezett, kettő viszont magánszemélytől. Igy van 15 % szociális 

hozzájárulási adó, amit a megbízónak kell megfizetni. Megkérdezi a  pénzügyi osztályvezetőt, hogy 

jól tudja-e, valóban az önkormányzatnak kell még ezt hozzátenni. Tehát hozzá kell számolnunk az 

ajánlatokhoz. 

 

Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezető: Megnézi az árajánlatokat.  A Herold Team Kft. 787 ezer forint 

értékű bruttó ajánlatot adott. dr. Kelemen Csilla adott be pályázatot? Bruttó 700 ezer forint értékű az 

ajánlata.  

 

Csicsai László Viktor polgármester: Mennyivel kell megszorozni? 

 

Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezető: A 700 ezer forint ajánlatot meg kell szorozni 1,155 -tel. Az 

808.500 Forint. Herold Marianna ugyanaz, mint a  Herold Team? 

 

Csicsai László Viktor polgármester:  Nem ugyanaz. Herold Marianna bruttó 690.000 Ft értékű 

ajánlatot adott, azt megszorozva 1,155 -tel, az bruttó 796.950 Ft.  

 

Ernyes Ervin pénzügyi osztályvezető: Akkor  az olcsóbb a Herold Team 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Akkor a Herold Team Kft. árajánlatának elfogadására teszek 

javaslatot. Aki egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A Képviselő-testület – a szavazásban részt vesz négy  képviselő - 4 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
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Kereki  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  

56/2020. (X.12.) Kt. határozat: 

 

Kereki Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Falu Program keretében az 

„Orvosi rendelők fejlesztése” című, MFP-HOR/2020 kódszámú pályázat megvalósítása 

keretében a Kereki Orvosi rendelő teljes körű építési és felújítási munkáinak 

projektmenedzsmenti munkáinak elvégzésére a legkedvezőbb ajánlatot adó  HEROLD TEAM 

Kft. (székhelye: 8624 Balatonszárszó, József A.u. 2. adószáma: 23937437-1-14) bruttó 787.400 Ft 

értékű árajánlatát fogadja el.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a vállalkozóval a megbízási szerződést kösse meg. 

Felelős: Csicsai László Viktor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

Csicsai László Viktor polgármester: Mivel a nyilvános ülésen több napirend tárgyalására nem kerül 

sor, megköszönöm a képviselők munkáját, az ülést bezárom. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Csicsai László Viktor       Magyar Szilvia  

     polgármester               főtanácsos 

           Köselingné dr. Kovács Zita jegyző 

               megbízásából 

  


